

Sympholight

IC: AB32530003I

EAN: 4055462071156

Lighting Control Software for small to huge and for simple to complex Lightsystems

- Advanced timeline programming
- Easy fixture and project set-up
- Content creation, automation and execution control in a single application
- Powerful scripting capabilities
- Visual automation tools
- Remote control via any web browser
- Position lighting fixtures and sensors in a project plan and configure devices in the central control system
- Programming of special lighting effects, video-to-light pixel mapping, visualization of the lighting installation
- Visual automation tools provide capabilities for a wide spectrum of lighting installations, including multimedia, show and functional lighting control as well as building automation integration

Sympholight 3.0

IC: AB325300031

EAN: 4055462071156

Lichtsteuerungssoftware für kleine bis sehr große und für einfach bis komplexe Lichtsysteme

- Timeline-basierte Programmierung
- Einfache Einrichtung eines Projektes
- Erstellung der Inhalte, die Automation und die Ablaufsteuerung in einer einzelnen Anwendung
- Sehr mächtige Scriptingmöglichkeiten
- Intuitive visuelle Automatisierung
- Steuerung über jeden mobilen Webbrowser
- Platzierung von Leuchten und Sensoren auf einem visuellen Projektplan und gleichzeitige Konfiguration
- Programmierung von Lichteffekten, Wiedergabe von Videos und Bildern und Echtzeit-Visualisierung des Projektes
- Komplexe Automatisierungen können intuitiv und visuell über den Workflow Designer erstellt werden
- Große Bandbreite an möglichen Anwendungen, inklusive Medien-, Show- und funktionaler Lichtsteuerung sowie Gebäudemanagementintegration